
  

 

 

Inkom  24 augusti 2010  Dnr 385-2010-1.2.3 
 
Problem med okopplade hundar 

Hej Abit! 
 
Vårt ärende gäller okopplade hunder runt Trekanten samt Vinterviken, Mörtviken och 
Ekensberg! 
 
Vi motionerar mycket och har gjort i många år. Hundbeståndet har ökat dramatiskt senaste 
åren och därmed de okopplade hundarna.Vi möter ständigt (7 av 10 ) okopplade hundar. 
Mycket obehagligt! 
 
Då man påtalar detta för hundägarna får man de mest skiftande och oförskämda svar, mkt kan 
inte ens sättas på pränt! Troligen vet de om lagen men bryr sig inte. 
 
Senast idag-24 aug-fanns ett inslag på Tv4 :s Lokala nyheter,där Centerpartisten Per 
Anderhög har "fått nog". Han har på eget bevåg satt upp skyltar med uppmaning att hundar 
ska kopplas. M.a.o. är detta ett stort problem! 
 
Vi efterlyser skyltar på dessa ställen där man informerar om att hundar ska hållas kopplade. 
 
Vi har vid ett flertal tillfällen hört av oss till medarbetare till dig (ex. Anna Ambjörn och Peter 
Melin) ang. ovanstående. 
 
Från Peter fick vi svar att vi skulle kontakta Polisen.....mkt optimistiskt tips! 
Han hävdar att skyltar plockas ned och förstörs. Vi tog då ett antal bilder i Tanto(5 st) och 
mailade över så han kunde se att de ,de facto, sitter kvar och att det också efterlevs. 
Det mailet orkade han inte ens svara på. 
 
Måttet är nu rågat! Vi vänder oss till dig för att få ett vederhäftigt svar och kommer sedan att 
gå vidare med detta. Man kan inte kalla ngt för Hälsans Stig, när motionärer, barnfamiljer 
och Pic-nicande människor blir utsatta för okopplade hundar. 
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